
Referat fra havneudvalgsmøde tirsdag d. 30. august  

   

1. Forslag til opbevaring af kajakker  -  bilag vedlagt 

Der konstrueres et stativ til opsætning på dæmningen til få kajakker. De betragtes som 

slæbejoller. 

 

2. Siden sidst 

Der er indkøbt 2 nye trappestiger. De gamle er smidt ud. 

 

3. Beddingsvogn og udstyr til denne 

Den nye beddingsvogn er sendt til galvanisering.  
               HR rykker for tilbud hos de firmaer, der ikke har svaret. 

 

4. Sommerens forløb med gæstesejlere – noget der skal ændres? 

Lidt svært at se afsenderbåd, når der betales via Swipp. Dette skal huskes i layout på nye 

havnekuverter.   Der efterlyses kort over Kalundborg by. 

  

5. Evt.  

Mågeproblemer er der stadig. Forslag om at skrabe siderne af pontonbroerne for 

muslinger.  Henriette arbejder med forsøg med lydgivende (ikke hørbar) mågeskræmmer. 

Problemer med tilstoppende afløb fra toiletterne.  Der skal konstrueres en buk til 

understøtning af både når de er trukket op på Gis. 

 

 

Hans Ole Rathje 


